

ADVERTISEMENT

字 小 大

峇东埔区国会议员努鲁依莎 反性骚扰法案

反性骚扰法案多年后终通过 努鲁依莎：保护女性男性措施

2022年8月01日 234点阅

(檳城1日讯) 峇东埔区国会议员努鲁依莎指出，国会通过反性骚扰法案确实是及时的，也是政府表明保护女性和男性生理及心理健康的措施。

ADVERTISEMENT

她说，反性骚扰法在2005年开始讨论，经过十多年后，国会在两周前终于通过反性骚扰法案。

“大马政府于2005年开始在所有部门，采用性别主流化的理念。每位内阁部长的任务，在制定政策和国家建设中，优先考虑妇女的福利和儿童的保护。”

她今日在第4届泛-英联邦女性及领导力的远程学习培训活动时，通过线上主讲时，这么说。



努鲁依莎通过线上，发表了她对女领导的看法。

最热北馬

24小时 一星期

- 1 人神共愤! 男子控强奸 猥亵2女童 不认罪
23小时前 5232点阅
- 2 南岛佛堂大火 3人逃出 无人伤亡
17小时前 3829点阅
- 3 120万中国籍公民逗留 大马 吉伊党促政府成立皇家调查委员会
12小时前 2550点阅
- 4 华玲又发生突发水灾 至少4甘榜 医院被淹
5小时前 1651点阅
- 5 非法捞捕花蛤 3渔夫被捕
19小时前 696点阅
- 6 外环公路北海往双溪赖方向 今天暂关闭 让路维修
19小时前 616点阅
- 7 北海外环公路 暂关原因曝光 原来路面惊现大路坑!
14小时前 643点阅
- 8 JPJ再出手 截查722辆摩哆 违规占286辆
23小时前 530点阅

ADVERTISEMENT

她也说，如果在谈判桌上没有不同的声音，是不可能真正的“可持续”。而且，所谓不同的声音不仅指女性，还包括被边缘化群体，如残障人士、各族人士、土着群体，各个都有不同观点和需求。

“如果有更多女性参与决策，则可能制定更多有关家庭的政策。包容性和代表性不是流行语或要填补的配额，它们是要符合标准。”



来自16国家30名女性，参与者第4届泛-英联邦女性及领导力的远程学习培训活动，站者为爱丝哈坎瓦。

她说，远程学习对于那些想要提升技能和提高就业能力、但又不能离开年幼孩子的女性而言是好消息。远程学习也可以帮助那些难以离家太远的残障人士。

“改善受教育机会是提高包容性的重要途径，这样可以加快国家可持续发展政策的行动。”

英联邦学习共同体（COL）主席兼总执行长爱丝哈坎瓦透露，今年是第3次举办此活动，共有来自16国家30名参与者。

疫情对男女影响不成比例

努鲁依莎指出，其办公室去年疫情高峰期，在峇东埔选区进行多维贫困指数（MPI）研究时发现，单亲家庭在疫情期间，获得线上教育、食物和营养、工作保障、家庭舒适度等方面，单亲母亲比单亲父亲的家庭更贫困。

“这反映女性在不同生活面向上都被边缘化，无论是在职场歧视、性别暴力、教育的架构障碍，还是普遍缺乏储蓄和社会保障。”

她说，人口基金（UNFPA）的报告中，也强调城市贫困人口中的单亲母亲家庭，在疫情期间如何更加努力地维持生计。



Home > North Malaysia today > Penang Island

ADVERTISEMENT

Character Small Big

Nuru Isa, Member of Parliament for Batangpu District Sexual Harassment Act

Anti-sexual harassment bill passes Nuru Isha after years: measures to protect women and men

August 01, 2022 234 views

(Penang, 1st) — Batangpu MP Nuru Isa said the passage of the Anti-Sexual Harassment Bill by Parliament is indeed timely and it is also a measure that the government has shown to protect the physical and mental health of women and men.

ADVERTISEMENT

She said the anti-sexual harassment law was discussed in 2005, and after more than a decade, Congress finally passed the anti-sexual harassment bill two weeks ago.

“The Malaysian government started adopting the concept of gender mainstreaming in all sectors in 2005. It is the task of every cabinet minister to prioritise the welfare of women and the protection of children in formulating policy and nation building.”

She said this today during an online presentation at the 4th Pan-Commonwealth Women and Leadership distance learning training event.

hottest northern horse

24 hours a week



1 People and gods are outraged! Man pleads not guilty to raping and molesting 2 girls

23 hours ago 5232 views



2 3 people escape from the fire in the Buddhist temple in the South Island, no casualties

17 hours ago 3829 views



3 1.2 million Chinese citizens stay in Malaysia, Jiyi Party urges government to set up royal commission of inquiry

12 hours ago 2550 views



4 At least 4 Kampong hospitals flooded in Hua Ling

5 hours ago 1651 views



5 3 fishermen arrested for illegally catching clams

19 hours ago 696 views



6 The outer ring road from Beihai to Sungai Lai is temporarily closed today to make way for maintenance

19 hours ago 616 views



7 The reason for the temporary closure of the North Waihuan Highway was exposed. The original road was shocked by a large road pit!

14 hours ago 643 views



8 JPJ intercepts and inspects 722 motorcycles, accounting for 286 of them



Nuru Yisha expressed her views on female leaders online.

She pointed out that the Ministry of Women, Family and Social Development alone cannot undertake the difficult task of ensuring gender equality and promoting gender sensitivity. This should be a priority for leaders of various government departments.

She also said that without a different voice at the negotiating table, there can be no real "sustainability". Moreover, the so-called different voices refer not only to women, but also to marginalized groups such as people with disabilities, people of all ethnic groups, and indigenous groups, each with different views and needs.

"If more women were involved in decision-making, there could be more policies about families. Inclusion and representation are not buzzwords or quotas to fill, they are standards to be met."



30 women from 16 countries participated in the 4th Pan-Commonwealth Women and Leadership Distance Learning Training Event, hosted by Ash Hakanwa.

She said distance learning was good news for women who wanted to upskill and improve employability but couldn't leave their young children behind. Distance learning can also help people with disabilities who find it difficult to travel too far from home.

"Improving access to education is an important way to increase inclusion, which can accelerate action on national sustainable development policies."

The Commonwealth of Learning (COL) chairman and chief executive,

her office conducted a multidimensional poverty index (MPI) study in the Batangpu constituency and found that single-parent families received online education, food and nutrition, job security, and family comfort during the epidemic. In other respects, single mothers are poorer than single father families.

"This reflects the marginalization of women in different aspects of life, whether it's workplace discrimination, gender-based violence, structural barriers to education, or a general lack of savings and social protection."

She said the UNFPA report also highlighted how single-mother households among the urban poor are working harder to make ends meet during the pandemic.



↓↓More news↓↓

中國報北馬人 on Sunday

“各州设一站式中心很方便，不必老远去到布城。”
<https://penang.chinapress.com.my/?p=1663403>

每分每秒，无比真实看Tiktok: [tiktok.com/@chinapress_northern](https://www.tiktok.com/@chinapress_northern)
 加入北马人Telegram: https://t.me/chinapress_penang... See more

槟州人力局设OSC申请外劳配额 雇主中介都赞好

PENANG.CHINAPRESS.COM.MY | BY CHINA PRESS (中國報)
槟州人力局设OSC 申请外劳配额 雇主中介都赞好|中國報
 (檳城1日讯) 人力资源部在各州设立的一站式审批中心 (OSC) 今日开始...

Like Comment 1